

Referat af fællesmøde i Foreningen Mejeriet d. 07-02-2018, afholdt på Orø bibliotek
Deltagende: Siri, Johnny, Henning, Eja, Tanja

Uddrag af punkter

Åbningsdagen og Navnet for butikken besluttet
Arbejdsopgaver i butikken
Nøglesystem
Ny tovholder for kommunikation
Generalforsamling d. 18. marts i Butikken GENSKABET

1. Valg af ordstyrer og referent

Ordstyrer: Siri. Referent: Tanja

2. Præsentationsrunde

Eja deltog som repræsentant for upcycling gruppen, som efterhånden har eksisteret og været aktiv i mere end tre måneder (velkommen til Eja)

3. Nyt fra arbejdsgrupperne og bestyrelsen

Butikken

Præsentation af indretningen af butikken (skitse blev fremvist). Skitsen er udarbejdet med omtanke på både at inddrage kunderne i et køb samt de kreative værksteder. Der var opbakning til at indrette et tekstil- og papirværksted for enden af butikkslokalet.

Penelope har udtrykt ønske om ansvar for en sektion for bøger. Der kan laves en plads, og gruppen efterlyser en plan for sektionen.

Praktiske arbejdsopgaver i butikken frem til åbningen, vil synligt fremgå i butikken, og blive skrevet på en flipover. Tanja sørger for en mindre mængde papir er til stede i butikken lørdag 10 februar kl. 10.00. Første punkter til listen er: Vaske tråd-hylder, vaske gulv (specielt middel til gulv?). Opgaver skrives på og streges løbende.

Der er et hul i taget, dette vil blive repareret af Johnny mfl. på lørdag 10/2.

Generelt om vandforbrug

Butiksejer har i samtale med Johnny givet udtryk for det pt ikke er nødvendigt med ekstra afregning for vandforbrug. Gruppen tilkendegiver en erhvervelse samt brug af vaskemaskine skal oplyses til butiksejer.

Johnny oplyser at afløbet i butikken fører ned til en septiktank, vi skal derfor være ekstra opmærksomme på hvilke midler der bliver skyllet ud i vasken.

Johnny belyser muligheden for effektiv information i A skiltene samt indendørs i butikken i Beton stolpen. Siri vil tage punktet med til PR-mødet på fredag.

Vagtskema for butikken udarbejdes af Johnny.

Værkstedet

Torben har bygget et flot og funktionelt arbejdsbord.

Træ kan doneret af Lasse Busk, flere donationer er velkommen, og der er mulighed for at lave opbevaringsplads til det udendørs.

Værkstedet har modtaget flere donationer af værktøj (en midlertidig ønskeliste af donationer til butikken vil fysik blive ophængt i butikken sammen med arbejdsopgaver)

Energigruppen

Energigruppen

Mødet med FORS var et tovholdermøde. Fors sagde ja til at holde et foredrag om plastik i foreningens regi. Som midlertidig varmekilde blev vi rådet til at bruge luft-til-luft-varme som det mest klimavenlige, nemme og økonomiske, og der blev talt om at arbejde videre med at formulere et energiprojekt på Orø, hvor en sponsorering af en varmepumpe kan indgå.

Nyt fra Bestyrelsen

Bestyrelsen har afholdt et møde, hvor der blev udarbejdet oversigt omkring foreningens opgaver.

Nøglesystem for både butikken samt containeren blev drøftet. For fremtiden vil nøglen til containeren hænge inde i genbrugshallen. Tanja sørger for nøglebræt, og at den hænger der fra lørdag 10/2 kl. 10.00.)

I butikken udarbejder Johnny et nøglesystem, så der er styr på udlevering og antal. Bestyrelsen gør opmærksom på at alle i bestyrelsen har 2 nøgler, en til butikken, samt en til containeren.

EL i butikken. Henning oplyser at der aftalemæssigt er betalt strøm forud for butikken hos Ørsted (Dong)

4. Siden Sidst

Mødet med kommunen og fællesskaber, hvor tanker og resultater om foreningen blev fremsat. Overskriften var; Hvordan kommer vi videre. Begejstring for mulighederne i bygningen, samt det arbejde der er og bliver lavet i butikken blev tilkendegivet fra kommunen. Opfordring til foreningen om at udarbejde et drift budget for særskilte tiltag blev givet.

5. Kalenderen

Kommende generalforsamling er fastsat til d. 18/3 kl 19.00-21.00 i Butikken. Indkommende forslag skal sendes inden den 3/3. Dagsorden offentliggøres d. 4/3. Internt bestyrelsesmøde er fastsat til d. 6/3.

Beslutning om åbningsdagen for butikken blev den 24/3 – lørdagen i starten af skolernes påskeferie.

Navnet for butikken er vedtaget som GENSKABET. Henning oplyser at domænet er ledigt. Åbningsdagen samt navnet giver PR gruppen grønt lys for det videre arbejde. Næste fællesmøde bør have fokus på åbningsdagen

Næste Fællesmøde afholdes onsdag d. 8. marts kl. 19.00 – 21.00. i GENSKABET (butikken)

Indkommende forslag til generalforsamling samt fællesmøde skal sendes senest d. 3/3 til siri@jones.dk

6. EVT.

Tanja er tiltrådt som tovholder for kommunikationsgruppen og overtager dermed for Siri. Tanja deltager i PR mødet på fredag 09/02.

Henning efterlyser en klar økonomisk formulering af foreningens hensigt med et evt. overskud. Siri mener det står i foreningens vedtægter. Eksistensgrundlaget samt visionen er formuleret og vedtaget i foreningens vedtægter, og Henning vil se nærmere på formuleringen i forvaltning af foreningens overskud.

7. Feedbackrunde (ikke gennemført)